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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Trócsányi László, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor és mennyivel emeli a bírák bérét a kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr,

Gulyás Gergely miniszter úr a tavalyi év végén, egy decemberi kormányinfón jelentette be, hogy a
kormány felkérte az Igazságügyi Minisztériumot, hogy – a Pénzügyminisztériummal és az Országos
Bírósági  Hivatallal  (OBH) együttműködve – készítsen elő egy,  valamennyi  bírót érintő jelentős
fizetésemelési javaslatot. Ezt követően februárban a Magyar Bírói Egyesület a honlapján publikált
egy javaslatot a bírák jogállásáról és javadalmazásáról szóló 2011. évi CLXII. törvény módosítása
tárgyában.

Tekintettel arra, hogy Gulyás Gergely miniszter decemberben azt ígérte, hogy a kabinet szándéka
szerint legkésőbb 2020. január 1-jével új bértáblát vezetnek be, kérem, tájékoztasson az alábbiakról:

- Mikor terjeszti az Országgyűlés elé az új bírói bértábláról szóló törvényt? 

- Mikor várható az új bértábla hatályba lépése?

- Átlagosan mekkora béremelés várható az új bértáblával? 

Tisztelettel,

Tordai Bence (Párbeszéd)


